

Date: 14th January 2021

التاريخ: 14 يناير 2021م

Subject: Appointment of Chief Financial Officer

الموضوع: تعيين رئيس الإدارة المالية

National Bank of Oman is pleased to announce the appointment of Mr. Giridhar. S. Varadachari, as Chief Financial Officer, who will be joining the Bank on 17th January 2021. Mr. Giridhar is a seasoned senior finance professional with wide-ranging experience of more than two decades in the field of Banking Finance. Further to this he will be replacing our current CFO, Mr. Ananthraman Venkat who is set to retire on 31st March 2021.

يسر البنك الوطني العماني أن يعلن عن تعيين الفاضل/ جيريدهار فاراداشاري، كرئيس مالي للبنك، الذي سيبدأ عمله في البنك بتاريخ 17 يناير 2021م. لدى الفاضل/ جيريدهار خبرة مالية واسعة في القطاع المصرفي لأكثر من عقدين من الزمن وسوف يتم تعيينه بديلاً للفاضل/ أنانثرامان فينكات الرئيس المالي الحالي والذي من المقرر أن يتقاعد بتاريخ 31 مارس 2021م وهو آخر يوم عمل له في البنك .

We wish Mr. Giridhar all the best in his endeavors with National Bank of Oman We also wish Mr. Ananthraman Venkat all the best.

تمننين خالص التوفيق للفاضل/ جيريدهار مع البنك الوطني العماني مع تمنياتنا ايضاً للفاضل/ أنانثرامان فينكات كل التوفيق.

With regards,

مع خالص الشكر و التقدير،

Jawaher Saud Al Tamami
Company Secretary



جواهر بنت سعود التمامي
أمين سر مجلس الإدارة